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***English version*** 
 
This is to certify that the delivered products are being manufactured in accordance with 
 

COMMISSION DELEGATED REGULATION (EU) 2021/2139 
of 4 June 2021 

 
supplementing Regulation (EU) 2020/852 of the European Parliament and of the Council by establishing 
the technical screening criteria for determining the conditions under which an economic activity qualifies as 
contributing substantially to climate change mitigation or climate change adaptation and for determining 
whether that economic activity causes no significant harm to any of the other environmental objectives. 
 
The activity does not lead to the manufacture, placing on the market or use of:  

a) (a) substances, whether on their own, in mixtures or in articles, listed in Annexes I or II to Regulation 
(EU) 2019/1021, except in the case of substances present as an unintentional trace contaminant;  

b) (b) mercury and mercury compounds, their mixtures and mercury-added products as defined in 
Article 2 of Regulation (EU) 2017/852;  

c) (c) substances, whether on their own, in mixture or in articles, listed in Annex I or II to Regulation 
(EC) No 1005/2009;  

d) (d) substances, whether on their own, in mixtures or in an articles, listed in Annex II to Directive 
2011/65/EU, except where there is full compliance with Article 4(1) of that Directive;  

e) (e) substances, whether on their own, in mixtures or in an article, listed in Annex XVII to Regulation 
(EC) 1907/2006, except where there is full compliance with the conditions specified in that Annex;  

f) (f) substances, whether on their own, in mixtures or in an article, meeting the criteria laid down in 
Article 57 of Regulation (EC) 1907/2006 and identified in accordance with Article 59(1) of that 
Regulation, except where their use has been proven to be essential for the society;  

g) (g) other substances, whether on their own, in mixtures or in an article, that meet the criteria laid 
down in Article 57 of Regulation (EC) 1907/2006, except where their use has been proven to be 
essential for the society. 

 
Additionally for paints and varnishes, ceiling tiles, floor coverings, including associated adhesives and 
sealants, interior insulation and surface treatment in the interior, e.g. for treatment of moisture and mold: 
 
The product is certified to comply with the following emissions: 

a) less than 0.06 mg formaldehyde per m³ in the test chamber when tested according to the conditions 
of Annex XVII of Regulation (EC) No 1907/2006 

b) less than 0.001 mg of other carcinogenic volatile organic compounds of categories 1A and 1B per 
m³ in the test chamber when tested according to CEN/EN 16516 or ISO 16000-3 or another 
equivalent standardized test. Conditions and methods of determination. 

 
To the best of our knowledge, none of the substances currently defined in the Regulation are intentionally 
added to our products during production or are produced during the individual production steps. 
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***german version*** 
 
Hiermit bestätigen wir die Konformität unserer Produkte entsprechend der  
 

DELEGIERTE VERORDNUNG (EU) 2021/2139 DER KOMMISSION 
vom 4. Juni 2021 

 
zur Ergänzung der Verordnung (EU) 2020/852 des Europäischen Parlaments und des Rates durch 
Festlegung der technischen Bewertungskriterien, anhand deren bestimmt wird, unter welchen Bedingungen 
davon auszugehen ist, dass eine Wirtschaftstätigkeit einen wesentlichen Beitrag zum Klimaschutz oder zur 
Anpassung an den Klimawandel leistet, und anhand deren bestimmt wird, ob diese Wirtschaftstätigkeit 
erhebliche Beeinträchtigungen eines der übrigen Umweltziele vermeidet. 
 
Die Tätigkeit führt nicht zur Herstellung, zum Inverkehrbringen oder zur Verwendung von: 

h) in Anhang I oder II der Verordnung (EU) 2019/1021 aufgelisteten Stoffen als solche, in Gemischen 
oder in Erzeugnissen, außer als unbeabsichtigte Spurenverunreinigung vorhandene Stoffe; 

i) Quecksilber und Quecksilberverbindungen, Gemischen daraus und mit Quecksilber versetzten 
Produkten im Sinne von Artikel 2 der Verordnung (EU) 2017/852; 

j) in Anhang I oder II der Verordnung (EG) Nr. 1005/2009 aufgelisteten Stoffen als solche, in 
Gemischen oder in Erzeugnissen; 

k) in Anhang II der Richtlinie 2011/65/EU aufgelisteten Stoffen als solche, in Gemischen oder in 
Erzeugnissen, es sei denn, Artikel 4 Absatz 1 der genannten Richtlinie wird vollständig eingehalten; 

l) in Anhang XVII der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 aufgelisteten Stoffen als solche, in Gemischen 
oder in Erzeugnissen, es sei denn, die im genannten Anhang festgelegten Bedingungen werden 
vollständig eingehalten; 

m) Stoffen als solche, in Gemischen oder in Erzeugnissen, die die in Artikel 57 der Verordnung (EG) 
Nr. 1907/2006 festgelegten Kriterien erfüllen und gemäß Artikel 59 Absatz 1 der genannten 
Verordnung ermittelt wurden, es sei denn, ihre Verwendung hat sich als wesentlich für die 
Gesellschaft erwiesen; 

n) anderen Stoffen als solche, in Gemischen oder in Erzeugnissen, die die in Artikel 57 der Verordnung 
(EG) Nr. 1907/2006 festgelegten Kriterien erfüllen, es sei denn, ihre Verwendung hat sich als 
wesentlich für die Gesellschaft erwiesen 

 
Zusätzlich für Farben und Lacke, Deckenfliesen, Bodenbeläge, einschließlich zugehöriger Klebstoffe und 
Dichtungsmassen, Innenisolierung und Oberflächenbehandlung im Innenbereich, z. B. zur Behandlung von 
Feuchtigkeit und Schimmel: 
 
Für das Produkt wird die Einhaltung der folgenden Emissionen bestätigt: 

a) weniger als 0,06 mg Formaldehyd pro m³ in der Prüfkammer bei Prüfung gemäß den Bedingungen 
des Anhangs XVII der Verordnung (EG) Nr 1907/2006 

b) weniger als 0,001 mg anderer krebserzeugender flüchtiger organischer Verbindungen der 
Kategorien 1A und 1B pro m³ in der Prüfkamme bei Prüfung gemäß CEN/EN 16516 oder ISO 16000-
3 oder einer anderen gleichwertigen genormten Prüfung Bedingungen und Bestimmungsmethoden. 

 
Nach unserem aktuellem Kenntnisstand werden bei der Herstellung keine der derzeit in der Verordnung 
definierten Stoffe absichtlich unseren Produkten zugesetzt oder entstehen während der einzelnen 
Produktionsschritte. 
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